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neert de werking van een 

tiental bibliotheken. Dirk 
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in alle facetten van de 

bibliotheekwerking, maar 
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zeker uit naar technologi-

sche innovaties binnen ons 

vakgebied.

Dirk Desaever:

“Een goede manier om even van je 
eigen eilandje af te komen”
Hoe ben je in de bibliotheeksector beland? 
Bij toeval. Mijn vriendin (nu echtgenote!) had 
interesse om de opleiding graduaat biblio-
theekwezen in Antwerpen te starten. Ik wou 
op dezelfde locatie de GPB-opleiding aanvat-
ten waarmee je les mag geven om deze te gaan 
combineren met mijn pas afgeronde studies 
informatica. Ze heeft me overhaald om mee 
de bibliotheekopleiding te volgen. We hebben 
welgeteld vier lessen samen op de schoolban-
ken gezeten, daarna heeft ze afgehaakt. En ik 
heb het dus wel volgehouden. 

In hoeverre hebben je studies je voorbereid 
op je huidige job? 
De combinatie van studies informatica en 
bibliotheekwetenschappen gaven eind jaren 
negentig nog een goed vooruitzicht op werk 
in de sector. De bibliotheekopleiding heeft me 
zeker goed voorbereid op mijn taak, maar het is 
even belangrijk om je te blijven bijscholen, bijv. 
door het volgen van managementcursussen en 
het lezen van vakliteratuur.

Hoe lang ben je al actief binnen de VVBAD?
Ik ben in mei 2000 gestart op de Plantijn hoge-
school als bibliotheekmedewerker. De toenma-
lige bibliothecaris stond toen op een zucht van 

zijn pensioen af en bereidde me in stilte voor 
om allerlei mandaten van hem over te nemen. 
Ik ben in die periode ook bestuurslid geworden 
van de sectie (Hoge)schoolbibliotheken.

Wat haal je er voor jezelf uit, zowel persoonlijk 
als professioneel?
Het is een goede manier om even van je eigen 
eilandje af te komen, te praten en kennis en 
ervaringen uit te wisselen met bibliothecarissen 
van andere hogescholen. Door actief te partici-
peren bijv. in de werkgroep Informatie aan Zee 
weet ik ook beter wat er leeft binnen de sector 
en wie waar actief mee bezig is. Ik ben de ver-
eniging zeker ook dankbaar voor de kans die 
ze me enkele jaren geleden gaf om samen met 
een collega van de Arteveldehogeschool naar 
het IfLA-congres te reizen.

Hoe heb je de BAD-sector zien evolueren? 
Al jaren hoor ik over de teloorgang van de 
sector en wat de oplossingen kunnen zijn om 
aan dat verval te ontkomen. En plots is het 
zeer dichtbij: er wordt op vele plaatsen stevig 
gesnoeid in het budget, er verschijnen nauwe-
lijks nog (kwalitatieve) vacatures, de biblio-
theekopleidingen worden geschrapt of deva-
lueren, bibliotheken worden gedwongen om 
ruimte af te staan of moeten filialen sluiten. En 
sommige bibliotheken worden omgevormd tot 
computerwerkruimtes. Tegelijk kampen we met 
de sterk stijgende prijzen voor digitale bronnen. 
Niet veel om blij van te worden dus!

En heeft de VVBAD voldoende ingespeeld op 
al die veranderingen? 
De VVBAD doet zeker wat ze kan en grijpt 
elke kans aan om gehoord te worden bij de 
overheid, ze maximaliseert haar zichtbaar-
heid. Ik ben ook zeer tevreden over de recente 
adoptie door de VVBAD van bepaalde ver-
antwoordelijkheden van het vroegere VOWB 
(Vlaams Overlegorgaan voor Wetenschappelijk 
Bibliotheekwerk).

Wat is je leukste bibliotheekervaring? 
Ik denk nog steeds met veel plezier terug aan 
de interne verhuisoperatie in de bibliotheek 
van campus Meistraat. Het plan kwam van het 
team zelf en we mochten het ook zelf uitvoeren. 
Er is voor mij geen mooiere teambuilding dan 
samen met de onderhoudsploeg een lange ket-
ting vormen om zo de boeken door te geven. 

“AL JAREN HOOR IK OVER 
DE TELOORGANG VAN 
DE SECTOR EN WAT DE 
OpLOSSINGEN KUNNEN zIJN 
OM AAN DAT VERVAL TE 
ONTKOMEN. EN PLOTS IS HET 
ZEER DICHTBIJ.”
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